

【一般論文】

- 1 反帝左翼傳統的追尋與酷兒再造：以〈趙南棟〉、《夜浪拍岸》為對話的解殖探問
黃道明
- 67 核電作為「富饒能源機器」在台灣：生活世界與政治正當性的視角
蔡穎杰
- 125 光合菌農業社群的知識學習與共創
簡義明、林淑惠、林從一

【問題與討論】

- 173 女性：短暫的革命
何春蕤

【左翼聲響】

- 195 閱讀洪凌
林純德
- 199 罔兩的複數現實，旁若政治的幻設實踐
洪凌
- 209 魔性書寫之肉身介面與罔兩(偽)數位地景：談洪凌《彷彿與共在》
楊乃女
- 221 從旁若、共在、到共憫：談洪凌《彷彿與共在》中的異端倫理
廖勇超

[ARTICLES]

- 1 **Taiwan's Anti-Imperial Leftist Tradition and Its Queer Reinvention:**
A Decolonial Dialogue Based on 'Zhao Nandong' and *Socialism in the
Capitalized Nude*
Hans Tao-Ming HUANG
- 67 **Nuclear Power Serves as an "Abundant Energy Machine" in Taiwan: A**
Perspective of Lifeworld and Political Legitimacy
Yeng-Chieh TSAI
- 125 **The Knowledge Learning and Co-creation of the Photosynthetic**
Bacteria Agricultural Community
I-Ming CHIEN, Shu-Hui LIN, & Chung-I LIN

[ISSUES AND DISCUSSIONS]

- 173 **Women: A Short Revolution**
Josephine Chuen-Juei HO

[LEFT DISSONANCES]

- 195 **Reading Lucifer Hung**
Dennis Chwen-Der LIN
- 199 **Plural Realities of Penumbra, Practicing Speculative Modes of Para-**
Politics
Lucifer HUNG
- 209 **The Interface of Flesh and a Spectral (Psuedo-) Digital Landscape:**
A Lucifersque Writing in Hong-lin's *Compossibility of Parallel Universe*
Nainu YANG

- 221 **From Paraliterality, Compossibility, to Com-passion:** On the Heretical
Ethics in Lucifer Hung's *Compossibility of Parallel Universes*
Yung-Chao LIAO